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VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 2018 
  

Styrelse 
Ordförande (1 år)  Richard Brännström 
Kassör (1 år)  Cathrine Brännström 
Ledamot Kommunikation (1 år)  Mikael Nordlander 
Ledamot Barn- och ungd. sektion (1 år)  Malin Barkemo 
Ledamot (2 år)  Lars Engberg 
Ledamot (2 år)  Stefan Eriksson 
Ledamot (1 år)  Mikael Sundqvist 
Suppleant (1 år)  Elin Mattsson Tano 
Suppleant (1 år)  Matts Boman 

 

Övriga val       
Revisor (1 år)  Bo Pargeus 
Revisor  Vakant 
Revisorsuppleant (1 år)  Hans Bark 
Ombud MFF (1 år)  Lars Engberg 
Valberedning (1 år)  Hans Bark 
Anläggningssektion (1 år)  Richard Brännström 
Marknadssektionen (1 år)  Richard Brännström 
 

Utsedda av styrelsen (konstituerande styrelsemöte) 

Sekreterare (1 år)  Elin Mattsson Tano 

A-lagssektionen (2 år)  Stefan Eriksson 

Anläggningssektion (1 år)  Richard Brännström 

Firmatecknare  Richard Brännström och Malin Barkemo 
i förening. 

 

A-laget               
Tränare A-lag  Thomas Dahl 
Tränare A-lag  Mikael Eklöf 
Ass. tränare A-lag  Micke Bergdahl  

 

Övrigt           
Övriga ledare inom Barn- och Ungdomssektionen 

 

  
Antal medlemmar är 455 betalande barn/ungdomsmedlemmar i åldern 6-19 år, samt ett 20-tal 
övriga medlemmar, inklusive A-lagets spelare. 
 

Sammanträden   
Åtta protokollförda styrelsemöten, ett konstituerande styrelsemöte och ett årsmöte. 
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Styrelsen har haft två träffar med SISU respektive Medelpads Fotbollsförbund rörande bl.a 
anläggningsstöd respektive Spelarutvecklingsplan.  

 
Föreningen           
Styrelsen har under året skapat en ny föreningspolicy för hela föreningen som publicerats och 
kommunicerats på laget.se.  
 
Inför att den nya dataskyddsförordningen (GDPR) infördes har ett omfattande arbete, baserat på 
instruktioner och mallar från Riksidrottsförbundet, genomförts. Detta för att säkerställa en 
korrekt hantering av personuppgifter i vår förening. En del i detta har varit att ta fram en 
integritetspolicy som publicerats och kommunicerats på laget.se. 
 
För att effektivisera arbetet i styrelsen men också säkra digital lagring av dokument över tid har 
vi börjat nyttja Microsoft Office 365 som är en så kallad molntjänst. Denna får föreningen 
disponera utan kostnad som icke vinst drivande förening och idrottsklubb. Som del i detta har 
bl.a. en enklare intranätlösning skapats för delning av dokument samt inte minst lagring.  
 
Som hemsida fungerar fortsatt laget.se som lösning där mycket av kommunikationen, men även 
administrationen av medlemmar sköts. From detta år har vi även börjat nyttja laget.se för 
fakturering av medlemsuppgifter. Som enklare kanal och för breddkommunikation nyttjas en 
föreningssida på Facebook, vårt A-lag har även en egen föreningssida på Facebook. 
 
Möjligheten att minska glappet mellan A-laget och Barn- och ungdomslag har inte gått som 
förväntat eftersom de nya äldre lagen har upplösts.  
 
I dag är vi en av regionens största fotbollsföreningar och spänner över många åldrar.  
 
Vårt A-lag gick i fjol upp i division 4 och har under året hållit sig kvar där.  
 
Under året har fortsatta tränarträffar anordnats inom barn- och ungdomssektionen för att öka 
samarbetet lagen emellan.   
 
Ett arbete med en egen spelarutbildningsplan har inletts i och med deltagande i Svenska 
fotbollsförbundets utbildningar kring tränarutbildningsplan. 
 
Föreningen fortsätter att uppmana alla ledare att fortsätta satsa på egen utbildning via 
Idrottslyftet och SISU.  
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Ekonomi  
Klubben har fortsatt god kontroll över ekonomin. Årets resultat visar på ett överskott på 120 
000 kr. Föreningen har genom ökat antal medlemmar fått in mer medlemsavgifter, samtidigt 
som medlemsavgiften höjdes inför 2018. Kostnaderna för hyrda planer har fortsatt att öka då 
de egna planerna inte har räckt till när antalet lag och träningstillfällen ökat. Föreningen har 
under året fortsatt satsat på ledarutbildningar; årets kostnad uppgick till 39 000 kr. Föreningens 
huvudsponsor Sidsjö Fastigheter AB har förutom ett generöst kontantbidrag även stått för 
kostnaderna för klippning och trimning av vår anläggning under sommaren. Andra större 
sponsorer är Sörfjärdens Camping AB och Lilium AB. Övriga sponsorer är Bilbolaget AB, S W 
Bygg AB, SCA, Tvättbjörnen, Norrmalms Bygg AB, Heliås Sidsjön och Pizzeria Gonzalos. Vi tackar 
alla sponsorer under året. 
 

Arrangemang      
Styrelsen tog beslut om att Värmecupen fick vila under 2018, huvudanledningen till detta var att 
arrangemanget krävde stora insatser och gav inte samma inkomster som tidigare. Snarare fanns 
det ekonomiska risker då hyran för planer och övriga omkostnader kommit att öka. Inga planer 
finns på att återuppta cupen för närvarande.  
 

Anläggningen      
Inga större investeringar har gjorts under året. Sedvanligt underhåll har utförts på anläggningen. 
En årsplan för planerna har upprättats.   

 
A-laget                  
Under 2018 fortsatte tränarna Mikael Eklöf och Micke Bergdahl med att föryngra truppen som 
nu är en trupp på drygt 20 spelare.  Målet för säsongen var att hålla sig kvar i division 4 med sikte 
på den övre halvan i tabellen. A-laget har också sökt fler ledare runt laget. Det sker med en tanke 
på att minska klyftan och öka samarbetet med de lag som ska fylla på underifrån den kommande 
säsongen. 
  
A-laget har också startat ett korplag för invandrade ungdomar. 

 
Seriespel A-lag:  Placering A-lag Div 4, 6:e plats. 

 
Division 4 säsongen 2018 
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Barn- och Ungdomssektionen  
Under 2018 har 18 åldersgrupper (8 st flick- och 10 st pojklag) spelat i föreningen, varav flertalet 
spelade seriespel. Åldersgrupperna var F04, F05, F06, F07, F08, F09, F10, F11, F12, P02, P03, P04, 
P05, P06, P07, P08, P09, P10, P11 och P12. Lagen har haft god tillgång till ledare och många 
föräldrar hjälper ledarna kring lagen. Serielagen har haft totalt runt 111 ledare, varav ca 25 
kvinnor var tränare/lagledare. Flera lag har haft fina framgångar i cupspel vilket var glädjande.  
 
Trängseln fortsätter att vara stor på Sidsjövallen och vi har under hela året haft flera lag som 
tränade på bland annat Västhagen eller HK-vallen. Men den maximala belastningen består och 
för framtiden måste vi hitta en permanent lösning med ytterligare planer. 
 
Styrelsen har frågan om planer på agendan återkommande och försöker finna samarbeten med 
andra klubbar i vårt närområde. Tyvärr har vi så här långt inte varit lyckosamma i en långsiktig 
lösning även om vissa kortare samarbeten gått att få till stånd.  
 
Annars har sektionsarbetet präglats av att upprätthålla eller skapa nya rutiner för olika processer, 
t.ex. träningstider och städning. Vi har också arbetat aktivt med att utbilda tränarna enligt 
Svenska fotbollsförbundets tränarutbildningsplan. 
 
Det fyraåriga klädavtalet som förhandlades fram av BoU-sektionen 2017 har börjat gälla under 
2018. 
 

Ny åldersgrupp  
Tillströmningen av unga spelare har fortsatt och totalt deltog drygt 50 flickor och pojkar födda 
2012 i verksamheten. Ledare bland föräldrarna har värvats. 
 

Fotbollsskolan 
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Fotbollsskolan har genomförts midsommarveckan på dagtid för nittonde året i rad med 106 
deltagare och 18 ledare. Som vanligt var det ungdomarna i åldrarna 14 till 20 år som var 
ledare. Även i år har vi haft samarbete med Sundsvalls Montessoriskola om luncher och lånade 
deras gymnastikhall, vilket har varit mycket positivt. I samarbete med SISU anordnades 
föreläsningar.  
 

P35  
Veteranlaget har fortsatt att vara aktivt sedan starten 1992. Några som var med från början 
håller fortfarande på. Laget tränar regelbundet. 
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